

August 2nd 2017

RE: Welcome to the 2017-2018 Academic Year

Dear Parents,

Welcome to the 2017/18 school year! I would like to take the opportunity to congratulate our 2016/17 IB MYP & Diploma students on their recent results.

Congratulations to all of the class of '17 and thanks to their teachers and parents who supported them during the past two years. We wish our graduates well as they take on new challenges in the future. A special mention must go to Olivia Kim, who obtained the highest score, as a school, we are extremely proud of all our graduates.

As well as the IB Diploma results, we have had outstanding success on the IB MYP. The year 10 students achieved a 100% pass rate, with UISZ being very strong in Languages and Mathematics. Across the other subjects, UISZ was above the world average, which highlights the outstanding education we provide. The MYP programme is excellent preparation for the challenges of the IB Diploma and with these results we are expecting great success for our future graduates. Our reputation as an educational institution of excellence offering all three International Baccalaureate programmes grows. Our focus on academics, student development and wellbeing make UISZ stand out as one of the best international schools in the region.

This year, we are welcoming into our community, over twenty new students and their families, as well as our new staff and their families. UISZ is a strong community and so please make everyone feel welcome. You will have the opportunity to meet all our teachers, in person, at our upcoming **Welcome Evening on Friday 25th August.**

We have welcomed into the Primary and Secondary Schools our young KG1, Year 1 and Year 7 students. Our school counsellor Mr. Gavin Fuller will be helping them settle into their school routines and daily life over the coming days and weeks. If you would like to contact Mr. Fuller, please email him at: gfuller@uiszc.org

I would like to remind parents of our *Bring Your Own Device* (BYOD) initiative. Letters have been sent to new parents outlining devices students from Year 5 to 12 are to bring and the expectations of correct usage. If you are unsure about this policy please email Mr. Robin France, our PYP coordinator on: robinf@uiszc.org

This year, students in K to 10 are required to wear the new summer school uniform. Uniforms can be purchased through the Primary office and the Secondary School reception desk, as well as the online UISZ E-shop on the

school website. Students can continue to wear the old uniform at the start of this year; however, this will be phased out during Semester 1. I advise you to purchase the new school uniform as soon as possible.

For your calendar planning, here are some upcoming events for the first part of Semester 1:

Event	Date
New Students & Parents Orientation	Sunday, 13th August
Welcome Evening – Teacher & Parent Event	Friday, 25 th August
Year 5 Camp	29 th August – 1 st September
Year 3 & 4 Camp	6 th September – 8 th September
Peace Day	20 th September
UISZ Swimming Gala	22 nd September
UISZ Festival of Arts	29 th September
Mid-Autumn Festival & Chinese National Holiday	2nd October – 6 th October
Teacher Only Professional Development Day	9 th October- 10 th October
Interim Reports Home (Secondary only)	13th October
Parent Teacher Conferences	20 th October
Year 6 Camp - Thailand	22 nd October – 27 th October
Week Without Walls (Secondary)	23 rd October – 27 th October

Finally, we are looking for any parents who might be interested joining UPAZ, our parent association. UPAZ plays a very important role in uniting parents, students and teachers in harmony. If you are interested, please send an email to: Cathy Tan on ctan@uiszc.org

I look forward to greeting you in the near future and encourage you to come to our Welcome Event for parents on Friday 25th of August at 7:00PM. Further details are to follow. There will be many opportunities during the school year for parents, students and teachers to come together. During these activities, such as sporting events and celebrations, we continue to build our sense of community.

Should you have any queries or concerns, please do not hesitate to contact me by emailing nevans@uiszc.org For your reference, an electronic version of our **Student & Parent Handbook 2017-2018** is attached to parents later.

Warmest Wishes,



Nicholas Evans, BA, Dip Ed

Head of School

2017-18学年致全体家长的欢迎信

尊敬的家长,

欢迎你们回到 2017-2018 新学年! 籍此机会我希望恭喜我们 2016/17 学年国际文凭教育初中部的和高中部毕业生们所取得的好成绩。

我恭喜所有“17 年毕业班”的学生们, 并且感谢他们的老师和家长们在过去 2 年里对于他们学习上的支持和帮助。我们祝愿他们在面对将来的人生新挑战中一切顺利。在此值得一提的是在本次毕业考试中取得最高分数的学生 Olivia Kim, 对于学校来说, 我们为所有的毕业生感到非常地自豪。

除了高中部毕业生们取得了较好的成绩, 我们初中部的毕业生们更是获得了非常优异的成绩。我校 10 年级的学生们取得了 100%的通过率, 增城誉德莱国际学校的学生在语言以及数学这两门学科上发挥得非常好, 在我校老师们的辛勤劳动与学生们的自身努力下, 增城誉德莱国际学校 10 年级的毕业生分数水平超过了世界各地国际学校的平均分数。国际文凭中学项目为之后的国际文凭高中项目作出了非常好的准备, 因此我们非常期望我们之后两届的高中毕业生们会考取到很优秀的的成绩。我校的教学声誉良好, 是一所已经获得了所有 3 项国际文凭教育项目的优良学府。由于我们非常注重学生们的身心健康成长, 这让增城誉德莱国际学校成为了所在地区范围内办得最好的一所国际学校。

在本学年, 我们非常欢迎将会入读我校的 20 多位新生以及他们的家人加入到我校这个大家庭, 与此同时, 我们也非常欢迎新老师们以及他们的家人的加入。增城誉德莱国际学校是一所内部员工紧密团结, 实力雄厚的国际学校, 我们旨在让新加入我们这个大家庭的每一位成员都感到倍受欢迎。您将有机会在即将来临的 **8 月 25 日周五晚上的家长欢迎会上**, 与我校所有的老师见面, 您还可以有机会与他们单独畅谈。

我们非常欢迎来自幼儿园小班, 小学1年级, 以及中学部7年级的新生。我们的学校学生心理咨询与辅导老师Gavin Fuller将会在开学后的几周内帮助新生们更好地适应我校的日常学习生活, 和寄宿学校的作息安排。如果您希望和Fuller老师取得联系, 请您发邮件到以下的邮箱地址: gfuller@uiszc.org。

我希望在此提醒各位家长: 有关我校 *带上您的电子设备* 政策的信件已经通过电子邮件的方式发送给所有 5-12 年级的新生家长。信上有提及我校对于不同年级阶段的学生所携带到学校的电子设备的具体要求以及正确使用电子设备的方法。如果您对于这一系列的学校规定有任何的疑问, 请您通过发送电子邮件的方式联系我们的小学部课程主任 Robin France 先生: robinf@uiszc.org。

从本学年开始, 我校从幼儿园到中学部 10 年级的学生都需要穿着最新设计的夏季校服。学生以及学生家长可以通过在小学部以及中学部的前台填写校服购买单的方式来购买学校的新版校服, 学生和家長也可以通过打开增城誉德莱国际学校的网页, 点击校服网上商店的方式来购买校服。学生们可以在本学年的第一个学期继续穿着旧版的校服; 但是, 旧版的校服将会逐步的淘汰。我建议您尽快为您的孩子购买新版的校服。

为了让您在日程计划表里提早作好标记, 以下是我校第一学期上半学期将会举办的活动:

活动	日期
新生报到日和学校介绍会	8月13日
新生家长欢迎晚会/12年级家长会	8月25日
5年级户外旅行周	8月29日 – 9月1日
3,4年级的户外旅行周	9月6日 – 9月8日
全校性和平日	9月20日
全校性游泳比赛	9月22日
全校性艺术节	9月29日
中秋节和国庆节假期	10月2日 – 10月6日
教师职业发展日	10月9日– 10月10 日
中学生期中考试成绩报告网上发布	10月13日
全校性家长老师见面会	10月20日
6年级的户外旅行周 - 泰国	10月22日 – 10月27日
中学部 “无墙周” 户外旅行	10月23日 – 10月27日

最后，我们期盼着有更多的家长加入增城誉德莱国际学校的家长委员会，我们的家长协会联盟。增城誉德莱国际学校家长委员会对于团结家长，学生和老师的和谐统一起着非常重要的推动作用。如果您有意加入这个组织，请您通过发送邮件到以下邮箱给谭老师来报名和申请: ctan@uiszc.org。

我非常期待并且鼓励您能在即将到来的8月25日晚上7点莅临我校参加新生家长欢迎会。有关本次活动的详细内容校方将会在之后的信件里与本学年的新生家长作出沟通。在本学年期间，我校将会组织非常多的活动，从而提供给家长，学生和老师的许多共同参与，互动的机会。在组织开展这些活动，例外运动项目的活动或是庆祝活动的时候，我们将继续帮助我校学生建立和加强他们的团队意识。

如果您对于信件以上内容有任何的疑问或是担心，请您不要犹豫，您可以通过发送邮件到以下邮箱与我取得联系: nevans@uiszc.org。

作为您的参考，我校电子版的**2017-2018年学生与家长的手册**将会在之后以附件的形式发送给家长。这是一个非常有用的，以字母 A-Z 排列的，介绍关于学校各方面信息和作为家长和学生需要遵循的规章制度的指引资料。我非常期待与您不久之后的新生欢迎会上见面。

最诚挚的问候，



尼古拉斯 艾文斯，教育学文学士
校长